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Адрес King Construction Hardware Co,Ltd Factory 
NO.6,Dafu West Road,Shuikou 
529321 Kaiping, Guangdong

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Shower Enclosure Components 
King Hardware offer a comprehensive of glass shower enclosure components and product expertise. King Hardware has learned new techniques to
keep ahead of developing markets.

King Hardware has developed its business successfully over the years, we OEM & ODM the shower components for overseas shower enclosure
factories, hardware companies, distributors and contractors. King Hardware ability to provide you top quality products, quality service.

Architecturial Glass Hardware 
For our customers demands, we started to make the Architectural Glass Hardware in the year of 2005.

Up to now, King Hardware make and offer the architectural hardware as: Glass Curtain Wall Spider Fittings ,Spigot clamps, standoff anchor, handrail
fittings, canopy fittings, glass connecting, and other special products make for custoemrs. All our architectural glass hardware are make of 304
Stainless steel or 316 Stainless Steel.the material is up to standard.

Glass Entrance Door Components  
Glass Entrance Door Hardware is one of our important part,since we started to make the glass door hardware in 2005, we have got an excellent
reputation for the quality products and quality service.

We have the glass door hardware as: Sliding Glass Entrance Door Systems, Pivot Door Systems,Patch fitting, Floor Spring and Glass Door Handles.
We accept customer OEM & ODM orders.

Company Profile of King Construction Hardware Co,Ltd Factory

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


